

國立中山大學
國外學歷報考切結書

National Sun Yat-sen University

Statement of Declaration on Foreign Academic Background

1. 本人所持國外學歷證件，確為教育部認可，經駐外單位驗證屬實。
The foreign High School / BA or BS / MA Academic Diploma (or certificate) is approved by the Ministry of Education and certified (notarized) by the representative office of Taiwan in your home country.
2. 本人取得學位規定之總學分數中，遠距教學課程未超過二分之一。
Among the total credits earned stated on the transcript, those acquired from the distance-learning courses do not exceed one half of the total credits.
3. 本人保證於錄取報到時，繳交經駐外單位驗證之國外學歷證件影本（加蓋認證章戳）、歷年成績證明影本（加蓋認證章戳）、畢業學校開具之國外學歷修業起迄期間證明。若持非英語系國家之國外學歷證件及歷年成績單，須附上中文或英文譯本並經駐外單位認證加蓋章戳。
The undersigned applicant must turn in all following documents upon arrival for registration at the university: certified (or notarized) copy of (1) highest-level diploma (or certificate), (2) cumulative transcript, (3) Certificate of Duration in Foreign Degree issued by home university. If any of the documents are in languages other than English, please provide Chinese translation copy certified (or notarized) by official representative offices of Taiwan in your home country
4. 若未如期繳交前述資料或經查證不符合 貴校報考條件，本人自願放棄入學資格，絕無異議。
I will forgo admission qualification without any objections if the documents mentioned above are not submitted accordingly or are found to be false.